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Beantwoording vragen art. 41 RvO van fractie Democraten 
Hilversum over het internationale bedrijf Nike 

 
 
Geachte raads- en commissieleden, 
 

 

Op 11 juni 2024 heeft de fractie Democraten Hilversum vragen gesteld op basis van artikel 41 van het 
Reglement van Orde over een nieuwsbericht over inkrimping bij het internationale bedrijf Nike. Met 
deze brief worden de vragen beantwoord. 
 

1. Is inmiddels bekend om hoeveel banen het gaat in Hilversum? 
Nike voert wereldwijd een reorganisatie door en heeft in februari 2024 daarover de volgende 
informatie/statement gedeeld: “Nike’s always at our best when we’re on the offense. The actions 
that we’re taking put us in the position to right-size our organization to get after our biggest growth 
opportunities as interest in sport, health and wellness have never been stronger. While these 
changes will impact approximately 2% of our global workforce, we are grateful for the contributions 
made by all Nike teammates”1. Op het Europese hoofdkantoor van Nike in Hilversum werken ca. 
2000 mensen. Meer detailinformatie heeft Nike niet gepubliceerd of met ons gedeeld. 

 
2. Heeft u inmiddels overleg met NIKE over de gevolgen die deze inkrimping kan hebben voor 

Hilversum? 
Laten we voorop stellen dat de inkrimping een ingrijpende gebeurtenis is voor de individuele 
werknemers die hun baan verliezen. Wij hopen dat zij snel een andere passende baan vinden. De 
gemeente onderhoudt regulier contact met (grote) bedrijven in Hilversum, waaronder Nike, met 
name gericht op het vestigingsklimaat voor deze bedrijven in onze gemeente.  
 
 

 
1 “Nike is altijd op zijn best als we in de aanval zijn. De acties die we ondernemen, stellen ons in de positie om onze organisatie 
op maat te maken om onze grootste groeikansen te benutten, aangezien de interesse in sport, gezondheid en welzijn nog nooit 
zo sterk is geweest. Hoewel deze veranderingen gevolgen zullen hebben voor ongeveer 2% van ons wereldwijde 
personeelsbestand, zijn we dankbaar voor de bijdragen van alle Nike teamgenoten." 



 

 

In de recente gesprekken met Nike is over het onderwerp gesproken en is vooral ingegaan op 
ondersteuning van medewerkers naar een nieuwe baan, waaronder verwijzing naar het 
WerkgeversServicepunt (WSP), het Uitvoeringsinstituut Werknemersverzekeringen (UWV), het 
International Welcome Centre Utrecht Region en het International Welcome Centre in Amsterdam. 

 
3. Hoe schat u die gevolgen in voor de lokale economie? 
Op dit moment is niet bekend wat de gevolgen zijn voor de lokale economie, dit is afhankelijk van 
vele factoren waaronder aantallen en soort functies die verdwijnen, zie ook antwoord op vraag 1. 

 
4. Hoe schat u die gevolgen in voor de geplande ontwikkeling van het Arenapark/Sportpark? 
Op 19 juli 2023 heeft de raad ingestemd met het Stedenbouwkundig Plan Sportpark. Ter 
voorbereiding daarop heeft de gemeente een samenwerkingsovereenkomst met Nike gesloten met 
daarin afspraken over de samenwerking en uitvoering van het stedenbouwkundig plan, waarbij de 
gemeente optreedt als initiatiefnemer van de gebiedsontwikkeling en Nike het project steunt. Die 
samenwerkingsovereenkomst is en blijft de basis voor de samenwerking in de gebiedsontwikkeling. 
Nike heeft recentelijk bevestigd dat zij achter de ambities en afspraken in de 
samenwerkingsovereenkomst blijft staan. Wij verwachten niet dat de recente ontwikkeling bij Nike 
veel invloed zal hebben op de geplande ontwikkeling van Arenapark/Sportpark. 

 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


